
Referat af bestyrelsesmøde i Handbjerg Kystbeskyttelseslag 
den 26. April 2025 kl. 10.00 v/Vagn 

 
Deltagere: Søren, Lause, Vagn og Lise 
Fraværende: Jytte 
 
Dagsorden: 

 
• Orientering omkring det igangværende projekt  

Formanden orienterede om projektet m/ helhedsløsning bestående af 
skråningsbeskyttelse ud for Strandvejen 42 og med afrunding ved p-pladsen. Siden 
fællesmødet i Vinderup sidste sommer er projektet nærmest gået i stå. Der har været 
afholdt teamsmøder, men på det seneste er møder blevet aflyst. Struer Kommunes 
kontaktperson på projektet er blevet sygemeldt, så bestyrelsen oplever desværre at 
mails ikke besvares. Det blev besluttet at tage kontakt til Teknisk Udvalg for at få 
genoptaget processen.  
 

• Generalforsamling den 7. juni 2025 
Dagsorden og regnskab bliver lagt på hjemmesiden og mail m/indkaldelse sendes ud til lagets 
medlemmer i uge 20. Bestyrelsen mødes kl. 9.00  
 

• Eventuelt 
Struer Kommune har udskiftet den forfaldne svelletrappe med en ny galvaniseret 
ståltrappe med skridsikre trin. 
 

 
 
 
Referent: Lise Bonde (sekretær) 
 
 
Efterfølgende er der sket følgende, besked modtaget fra formanden: 
Som aftalt skrev jeg til formanden for Teknisk udvalg i Struer Tim Pindtofte den 29. april kl. 16.32 
 
Han skrev tilbage den 29. april kl. 18.14. 
 
Kl. 19.59 skrev direktør Dennis om det ikke var os der havde aftalt et møde på tirsdag kl. 16.oo 
 
Kl. 20.49 skrev jeg tilbage, at det havde vi ikke, men jeg kunne godt komme. Jeg har aftalt med 
Vagn Kalhøj at han kommer med. 
 


